
CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDETUL BUZAU  
 

PROCES – VERBAL  

Incheiat astazi , 31.01.2012  
 

  Azi , data de mai sus , are loc in sala de sedinte a primariei comunei Unguriu, 

sedinta ordinara a Consiliului Local Unguriu , initiata de primarul comunei Unguriu , d-l 

Ristea Florin , prin dispozitia nr. 7/2012 ,  la care au participat un numar de 10 consilieri locali 

(absent consilier Sava Gabriela Georgeta) , primarul si secretarul comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedeaza la 

prezentarea procesului-verbal al sedintei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Presedintele de sedinta , d-na Dogaru Iuliana, constata ca  prin adresa nr. 427 

din 25.01.2012  au fost convocati consilierii locali in sedinta ordinara a Consiliului local 

Unguriu, odata cu convocatorul fiindu-le transmise si materialele de sedinta . Constata ca sunt 

intrunite conditiile legale de desfasurare a sedintei , declarand deschisa sedinta de consiliu 

local si da citire ordinii de zi a acesteia , care este urmatoarea : 
 

1. Proiect de hotarare  aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de 

interes local aferent anului 2012,pentru repartizarea orelor de 

muncă desfăşurate de beneficiarii prevederilor Legii nr.416/2001, 

actualizată, la nivelul comunei Unguriu , judeţul Buzău . 

2. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta al Consiliului 

local Unguriu , pentru o perioada de 3 luni . 

3. Diverse , 

ordine de zi  a sedintei ce este aprobata  cu 11 voturi pentru din cei 11 consilieri locali 

prezenti. 

 Presedintele de sedinta , d-na Dogaru Iuliana , prezinta proiectul aflat la nr.1 pe 

ordinea de zi . Precizari suplimentare sunt facute de secretarul comunei Unguriu , d-l Marin 

Adrian Vasile . 

Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare caruia au 

rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 Punctul 2 aflat pe ordinea de zi este prezentat de presedintele de sedinta , d-na 

Dogaru Iuliana. Consilier Dogaru Iuliana propune ca presedinte pe d-l consilier Rusen Ion 

avand in vedere ca acesta nu a mai avut aceasta calitate , propunere aprobata cu 10 voturi 

pentru . 

La punctul “Diverse” : 

- consilier Avram Ionel ridica problema alimentarii cu apa in comuna Unguriu  

     - primarul comunei Unguriu , d-l Ristea Florin, precizeaza faptul ca a avut discutii in 

ultmele 2-3 saptamani cu reprezentantii Serviciului public de apa Berca , cu primarii 

comunelor afectate de masurile adoptate la nivelul comunei Berca si cu reprezentantii ANRSC 

. Asa cum a precizat si in cazul intrunirilor avute trebuia luat aviz de functionare pe scheletul 

fostei asociatii SAPARD insa , din motive necunoscute comuna Berca , prin serviciul de apa , 

a preferat sa ia aviz de functionare numai pentru activitatile de distributie apa de pe raza 

comunei Berca . e asemenea serviciul de apa Berca a preluat si conducta GPS-ului , pe care a 

contorizat-o . Precizeaza ca in cursul acestei zile a fost invitat la noi discutii pe aceasta tema 

cu reprezentatii comunei Berca care au precizat ca urmeaza contorizarea  la intrarea si iesirea 



fiecarei comune , Berca fiind doar furnizor de apa nu si distribuitor . Aminteste faptul ca , asa 

cum s-a votat in Consiliul local Unguriu , exista o hotarare de consiliu local in sensul 

furnizarii apei prin intermediul Companiei de Apa Buzau si considera ca aceasta este o solutie 

viabila avand in vedere necesitatea de investitii mari in infrastructura retelei de apa si in 

reabilitarea sau gasirea de noi solutii de alimentare cu apa in comuna.  

- consilier Iancu Marian intreaba de unde se stie pretul apei ? 

- consilier Sava Iulian intreaba daca se poate iesi din Asociatia ADI Buzau 2008 in situatia in 

care nu este convenabil a se distribui apa prin intermediul acestui operator . 

- primarul comunei Unguriu , d-l Ristea Florin , precizeaza ca s-a deplasat cu reprezentantii 

Comapniei de Apa la sursa de apa de “Pe Vale” , convenindu-se asupra faptului ca se poate 

utilize aceasta sursa in conditiile efctuarii unor investitii . Reprezentantii Companiei de Apa au 

venit si cu o solutie alternative , respectiv aducerea unei statii mobile de colectare si tratare 

apa din raul Buzau care este in functiune la Nehoiu si poate furniza pana la 50 mc apa pe ora . 

- consilier Iancu Marian considera ca acestea sunt doar ipoteze , nu e nimic cert . Considera ca 

apa de la Vernesti era buna , sistemul functiona foarte bine . Precizeaza ca a discutat cu 

primarul comunei Berca si Solutia cea mai buna ar fi sa se obtina aviz pentru Serviciul de Apa 

propriu al comunei Unguriu .Considera ca in conditiile existentei surselor de apa proprii nu se 

justifica cedarea catre Comapnia de apa a retelelor , respective a distributiei apei in comuna . 

- primarul comunei Unguriu precizeaza faptul ca pentru aceasta varianta , in afara faptului ca 

avem nevoie de fonduri pentru obtinerea autorizatiilor in sine , mai sunt necesare si investitii 

in infrastructura … toate acestea dureaza , iar primaria Berca a trimis deja comunicare in 

sensul ca nu va mai putea distribui individual apa catre cetatenii comunei incepand cu luna 

martie – aprilie . 

- consilierii locali s-au angajat in discutii individuale , motiv pentru care nu am putut 

consemna cele discutate . 

- consilier Iancu Marian specifica faptul ca sunt interese de a se prelua apa de Compania de 

Apa , care este cunoscuta ca aprtinand reprezentantilor PSD-ului . Afirma ca d-l Ristea Florin , 

primarul comunei Unguriu nu a spus consilierilor locali detalii despre aceasta problema si a 

aflat mai multe detalii de la primarul comunei Berca . 

- consilier Dragulin Paul intreaba de ce nu s-a luat aviz si pentru comunele Unguriu , Magura 

si Vernesti sis a mearga ca inainte ? 

- consilier Creanga Cornel precizeaza faptul ca pretul apei furnizate de Compania de Apa este 

in jurul sumei de 4,5 lei / mc , o suma mult prea mare pentru cetatenii comunei , in conditiile 

in care exista resurse natural de apa potabila in comuna . 

- consilier Iancu Marian intreaba cine este proprietarul conductei de apa din comuna Unguriu 

si cum poate sa furnizeze apa Compania de Apa Buzau pe reteaua din Berca . 

- primarul comunei Unguriu , d-l Ristea Florin precizeaza faptul ca reteaua magistrala e a 

primariei Berca (Serviciul de Apa ) in proprietatea acesteia , urmand  se face un contract de 

furnizare apa intre Compania de Apa Buzau si Seviciul de Apa Berca  

                   Constatandu-se ca ordinea de zi a sedintei a fost epuizata, nemaifiind inscrieri la 

cuvant , presedintele de sedinta , d-na  Dogaru Iuliana   , declara inchisa sedinta consiliului 

local Unguriu . 

 Drept pentru care a fost incheiat acest proces-verbal . 

 

                   PRESEDINTE ,                                       SECRETAR COMUNĂ, 

                DOGARU IULIANA                                MARIN ADRIAN VASILE    


